
Sadiq: Dziękuję za szansę
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Również Umar Sadiq został zaprezentowany w tygodniu w nowym klubie.

Nigeryjski napastnik przybył do zespołu Bologni na zasadzie

wypożyczenia.

Będzie musiał jednak zaczekać z oficjalnym debiutem, co wyjaśnił na konferencji

prasowej dyrektor sportowy Rossoblu, Bigon:

- Czas rehabilitacji jest nieco dłuższy od tego, którego oczekiwaliśmy. Został

kopnięty w kostkę i dokonamy oceny z lekarzami. W każdym razie nie zagra z

Cagliari, jeśli chodzi o następny mecz, ocenimy jego kondycję. Jeśli się nie uda,

będzie zastopowany przez dwa tygodnie.

Tymczasem piłkarz jest zadowolony z transferu do Bologni:

- Dziękuję Bologni za danie mi tej szansy, postaram się dać z siebie co najlepsze, nie

mogę się doczekać gry i mam nadzieję, że kibice będą mogli docenić mój wkład.

Rio?

- Igrzyska Olimpijskie były pięknym doświadczeniem, tak jak zdobycie brązowego

medalu. Każdy mecz, w którym grasz, pomaga ci się rozwijać i zdobywać

automatyzm boiskowy oraz pewność siebie.

Akademia Volpiego?

- Pracowałem w akademii Volpiego w Nigerii, to było bardzo przydatne, gdyż

pomogło mi się wybić i rozwinąć. Zaczynałem grać w piłkę w szkole w moim

mieście, potem udałem się do Abuji, następnie do Spezii.

Zastępca Destro?

- Trenowanie z napastnikami kalibru Destro i Floccariego to wielka szansa, jestem

świadomy swojej roli w zespole.
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